
ПРОТОКОЛ №5 

засідання циклової комісії журналістики, діловодства та філології 
 Фахового коледжу інженерії, управління та землевпорядкування  

Київського авіаційного інституту» 

 

19 грудня 2024 р.                     м. Київ 

 

Голова:             Віта ШЕВЧЕНКО 
Секретар:         Ірина КОЗЛОВЕЦЬ 

Члени комісії Ірина КОЗЛОВЕЦЬ, Людмила ТКАЧЕНКО, Роман 
ТКАЧЕНКО, Антоніна БОГІНСЬКА, Віталій 
ЛИТВИНЕНКО, Лілія ГРУДЗИНСЬКА, Оксана 
ВОЛОШИНА, Галина ТРЕГУБОВА, Людмила 
ХАЛІНОВСЬКА, Дмитро ФОМІН, Віта ШЕВЧЕНКО, 

Наталія БІЛАН 

Присутні: 
 

 

 

 

 

 

Відсутні:            

Ірина КОЗЛОВЕЦЬ, Людмила ТКАЧЕНКО, Антоніна 
БОГІНСЬКА, Віталій ЛИТВИНЕНКО, Оксана 
ВОЛОШИНА, Галина ТРЕГУБОВА, Людмила 
ХАЛІНОВСЬКА, Віта ШЕВЧЕНКО, Наталія БІЛАН 

 

 

Дмитро ФОМІН, Роман ТКАЧЕНКО,  Лілія 
ГРУДЗИНСЬКА, 

                           

 

 

Порядок денний: 

1. Аналіз взаємовідвідуваності навчальних занять викладачами. 
2. Про підсумки І семестру 

3. Про виконання викладачами ЦК перегогічного навантаження на І 
семестр 2024-2025 нр. 

4. Аналіз роботи гуртків ЦК 

 

   

 

1. СЛУХАЛИ: 
Віту ШЕВЧЕНКО, голову циклової комісії журналістики, діловодства 

та філології, яка доповіла доповіла про стан взаємовідвідуваності занять 
викладачами комісії, наголосивши на важливості обміну досвідом як одному 
із засобів реалізації міжпредметних зв’язків. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Наталія БІЛАН, викладач зарубіжної літератури, яка зачитала звіт  
проходження практики в Коледжі з дисциплін українська мова та література. 



 

2. СЛУХАЛИ: 
Віту ШЕВЧЕНКО, голову ЦК, викладача, яка  звернула увагу на те, що 
протягом семестру ЦК було проведено такі види робіт: 
1.1.За І семестр 2024-2025 н.р ЦК було проведено 9 гостьових лекцій.  
Одну лекцію організувала Халіновська Людмила Анатоліївна. 
Про п*ять гостьових лекцій домовилася Шевченко Віта Олександрівна та 
організували зустрічі викладачі-предметники – Литвиненко В та Фомін Д. 
Дві лекції організував та провів Фомін Дмитро В*ячеславович 

Одну лекцію організував Литвиненко Віталій Вікторович. 
2.У межах тижня ЦК було проведено викладачами Ткаченко Людмилою, 
Ткаченко Романом, Шевченко Вітою місячний конкур студентської поезії. 
2.1Викладачами Ткаченко Л., Козловець І, Шевченко В. та Трегубовою 
було проведено радіодиктант. 
2.2.Викладачі Литвиненко В. та Шевченко В. відвідали музей «Хата на 
Пріорці».  
2.3. Шевченко В. спільно з Фурсою Л. провели змагання в бібліотеці імені 
Олени Теліги. 
2.4. Хай із ляпами і з допомогою Литовченко І. та  студради Шевченко 
В.організувала змагання "Хто зверху з мовними варіаціями». 
2.5. Шевченко В.О організувала І етап мовного конрурсу імені Петра 
Яцика 

2.6. Ткаченко Р. організував коледжійний етап мовнол0-літературного 
конкурсу імені Тараса Шевченка. 
2.7. Викладачами Трегубовою, Ткаченко Р, Ткаченко Л було організовано 
участь студентів у конруксі поезії на факультеті лінгвістики КАІ 
2.8. Трегубовою Г. спільно з «Молодою просвітою» та бібліотекою 
коледжу було організовано мовний захід.  
2.9. Богінською А. проведено виховний захід до Дня української мови та 
писемності 
3. Викладачі Козловець І, Трегубова Г., Халіновська Л., Грудзинська Л, 
Ткаченко Л., Шевченко В. залучили студентів до онлайн-оліпміад на 
різних платформах. 
4. Литвиненко В. спільно з викладачами ЦК іноземних мов підготував 
студентів до участі в конференції. 
5. Ткаченко Р. провів відкрите заняття. 
6. Козловець І. пройшла стажування в КАІ 
7. Всі викладачі протягом року підвищують свою кваліфікацію участями у 
вебінарах, конференціях, засіданнях. 
Проєкт рішення: продовжити працювати в тому ж руслі. Накопичувати 
заходи та досвід. Залучати студентів до наукової діяльності. 
 

УХВАЛИЛИ:  

 Роботу ЦК за 1 семестр вважати задовільною.  
 



3. СЛУХАЛИ: 
Віту ШЕВЧЕНКО, голову циклової комісії журналістики, яка 
зазначила,що викладачі ЦК на достатньому рівні підготували матеріали 
НМК станом на початок семестру. Ті завдання, які лишилися 
недопрацьованими закривалися протягом 4 місяців навчального семестру. 
Потрібно відзначити Литвиненка Віталія Вікторовича, який самотужки 
підготував близько 12 РП та силабусів. Також варто відзначити і Фоміна 
Д, який лиш рік працює, але активно долучається до заповнення прогалин 
у НМК ОПП «Журналістика» 

 Викладачі спеціальних дисциплін провели в листопаді ДКР. 
Підготовлено пакети екзаменаційних білетів (не всі ще дійшли до мене, 

але на початок сесії вони будуть на відділеннях).  
Без поважних причин заняття не пропускають. 
Класи наповнені потрібними завданнями та матеріалами.  
Є відсоток заборгованостей, але станом на початок сесії він має 

зменшитися, але все одно не все залежить від викладача у закритті 
незадовільних балів. 

УХВАЛИЛИ:  
Інформацію взяти до відома та продовжити працювати далі над 

удосконаленням НМК 

 

4. СЛУХАЛИ: 
Галину ТГЕГУБОВУ, викладача української мови та літератури, про 

діяльність гуртка «Молода просвіта», які за І семестр провели 3 засідання та 
організували 3 заходи, один з яких спільно з бібліотекарями Коледжу. 

 

Віталія ЛИТВИНЕНКА, викладача спеціальних дисциплін ОПП 
«Журналістика», який наголосив на тому, що цього семестру студенти гуртка 
«Чорне і біле» організували запуск ютубу Коледжу.   

 

УХВАЛИЛИ:  
Інформацію взяти до відома та продовжити працювати далі над 

удосконаленням НМК 

 

 

 

 

Голова ЦК                                                            Віта ШЕВЧЕНКО 

 

 

Секретар                                   Ірина КОЗЛОВЕЦЬ 

 

 


